
PROTOKÓŁ Nr 54/18
z posiedzenia Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 15 marca 2018 r.

W posiedzeniu Komisji wzięło udział 5 członków Komisji, co stanowi o prawomocności 
obrad – lista obecności w załączeniu.
Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli: 
– lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
1. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny

za rok 2017, realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa
na lata  2017-2019  oraz  potrzeby  związane  z  realizacją  zadania  w  gminie  Miasto
Augustów.

2. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  XLVI  sesji  Rady
Miejskiej w Augustowie.

3. Sprawy różne.
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Posiedzenie  Komisji  Społeczno-Oświatowej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  otworzył
Pan Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej.  Zapoznał
obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty /0:00/.

Ad.pkt 1
Zapoznanie  się  ze  sprawozdaniem z  realizacji  zadania  z  zakresu wspierania  rodziny
za rok  2017,  realizacji  Gminnego  Programu Wspierania  Rodziny  Miasta  Augustowa
na lata  2017-2019  oraz  potrzeby  związane  z  realizacją  zadania  w  gminie  Miasto
Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  realizacji  zadania  z  zakresu
wspierania rodziny za rok 2017, realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta
Augustowa na lata 2017-2019 oraz potrzeby związane z realizacją zadania w gminie Miasto
Augustów /0:41/.

Pan Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /0:53/.

Głos zabrała osoba z publiczności, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /0:54/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:05/.

Głos zabrała osoba z publiczności, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /1:07/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:12/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:18/.

Osoba z publiczności /1:24/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:27/.

Pan  Teresa  Dobko  –  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej omówiła
sprawozdanie  z  realizacji  zadania  z  zakresu  wspierania  rodziny  za  rok  2017,  realizacji
Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustowa na lata 2017-2019 oraz potrzeby
związane z realizacją zadania w gminie Miasto Augustów /1:31/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /6:45/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /7:05/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /8:28/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /8:39/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /9:47/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /9:54/.
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Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /10:15/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /10:18/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /10:28/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /10:31/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /10:44/.

PaniTeresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /10:46/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /10:55/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /10:59/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /11:05/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /11:07/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:09/.

Pan Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /11:11/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:12/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /11:13/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:14/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /11:15/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:29/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /11:32/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /12:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /12:39/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /13:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /13:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /13:14/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /13:15/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /13:23/.
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Pan Radny Mirosław Zawadzki /13:24/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /13:56/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /17:27/.

Ad.pkt 2
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  XLVI  sesji  Rady
Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  omówieniu  i  zaopiniowaniu  projektów  uchwał
głosowanych na XLVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie /17:37/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że Komisja Społeczno-Oświatowa obecnie przystąpi do omówienia i zaopiniowania projektu
uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono
stanowisko kierownicze oraz tygodniowego wymiaru czasu pracy pedagogów, psychologów,
logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych w szkołach i przedszkolach
prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Augustów.  Zwrócił  uwagę,  że  Państwo  Radni
w dokumentach otrzymali 3 wersje tej uchwały /17:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /18:16/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /18:19/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /18:20/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /18:22/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /18:23/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /18:27/.

Pan Dariusz Szkilądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /19:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /21:18/.

Pan Dariusz Szkilądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /21:20/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /21:37/.

Pan Dariusz Szkilądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /22:03/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /22:46/.

Pan Dariusz Szkilądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /23:00/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /27:35/.

Pani Dyrektor /27:54/.
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Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /27:56/.

Pani Dyrektor /27:57/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /28:10/.

Pani Dyrektor /28:18/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /30:51/.

Głos w dyskusji zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pani Dyrektor /32:35/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /33:15/.

Pani Dyrektor /33:19/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /33:41/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /33:48/.

Głos w dyskusji zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /34:07/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /34:17/. 

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  zapytał,
kto z Państwa Radnych, członków Komisji Społeczno-Oświatowej jest za pozytywną opinią
w temacie  omawianej  przed  chwilą  uchwały  i  zaproponowanie  jej  Radzie  Miejskiej
do podjęcia /35:22/. 

Pani Dyrektor /36:10/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /36:17/.

Pani Dyrektor /36:27/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /36:50/.

Pani Dyrektor /36:51/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /36:52/.

Pani Dyrektor /37:00/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /37:03/.
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Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej powtórzył pytanie,
kto z Państwa Radnych – członków Komisji Społeczno-Oświatowej jest za pozytywną opinią
projektu  omawianej  uchwały.  W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania  Komisja
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania
i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,
którym  powierzono  stanowisko  kierownicze  oraz  tygodniowego  wymiaru  czasu  pracy
pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych
w  szkołach  i  przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Augustów  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /37:06/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /37:36/.

Pani Dyrektor /37:57/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /38:53/.

Głos w dyskusji  zabierała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /39:31/.

Pani Dyrektor /39:43/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /39:54/.

Pani Dyrektor /40:09/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /41:40/.

Pani Dyrektor /41:45/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /43:26/.

Pani Dyrektor /43:29/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /43:33/.

Pani Dyrektor /43:35/.

Głos w dyskusji  zabierała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pani Dyrektor /43:42/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /45:37/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /45:41/.
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Pani Dyrektor /45:46/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /46:32/.

Głos w dyskusji  zabierała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /48:39/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /48:48/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /48:50/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /49:13/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /49:25/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /49:26/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /49:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /49:41/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /49:49/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /49:51/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /49:52/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /50:01/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:03/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /50:12/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /50:24/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:37/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /50:39/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:43/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /50:51/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:56/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /50:57/.
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Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /50:59/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:00/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:01/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:14/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:22/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:23/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:28/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:29/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:30/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:31/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:32/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:33/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:34/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:36/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:38/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:39/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:40/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:41/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:56/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /51:57/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /51:57/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /52:10/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /52:22/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /52:25/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /52:29/.
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Pan Radny Tomasz Dobkowski /52:37/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /52:38/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /52:45/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /53:20/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:22/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /53:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:41/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /53:48/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:49/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /53:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:56/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /53:59/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /54:01/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /54:02/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /54:04/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /54:15/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /54:17/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /54:19/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /54:20/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /54:25/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /54:30/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /54:31/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /54:34/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /54:34/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /54:36/.
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Pan Radny Tomasz Dobkowski /54:36/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /54:37/.

Głos  w  dyskusji  zabrała  osoba,  ale  jej  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /55:16/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /55:37/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /55:39/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /55:40/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /55:42/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /55:47/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /55:50/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /55:55/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /55:55/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /56:21/.

Pani Katarzyna Bernatowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 /56:21/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /56:29/.

Ad.pkt 3
Sprawy różne.
/Czas rozpatrzenia punktu poświęconego sprawom różnym /56:51/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /57:16/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /1:20:25/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:20:26/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /1:20:32/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:20:34/.

Pan Radny Wojciech Krzywiński /1:20:49/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:20:51/.
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Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:20:58/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:20:58/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:20:59/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:21:02/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:21:04/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:06/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:21:07/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:09/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:21:21/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:22/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:21:29/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:32/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:21:35/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:21:37/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:23:23/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:23:26/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:23:27/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:23:29/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:23:30/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:23:31/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:24:29/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:24:30/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:24:57/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:12/.
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Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:25:12/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:17/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:25:17/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:18/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:25:31/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:31/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:25:35/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:35/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:25:35/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:25:42/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:25:43/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:27:00/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:27:53/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:27:53/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:28:07/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:28:28/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:28:41/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:28:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:30:07/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:31:12/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:31:13/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:31:14/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:32:29/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:33:22/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:33:35/.
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Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:33:34/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:33:34/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:33:40/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:33:45/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:33:46/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:34:46/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:34:47/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:35:06/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:35:07/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:35:09/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:35:09/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:35:48/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:35:49/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:35:56/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:36:49/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński /1:37:26/. 

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:37:29/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński /1:37:36/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:37:38/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński /1:37:38/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:37:44/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:37:45/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:38:00/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:38:37/.

Głos w dyskusji zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu.
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Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:38:47/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:38:48/.

Głos w dyskusji zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:39:28/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:39:35/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:39:37/.

Przedstawiciel Towarzystwa Brydżowego /1:39:45/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:39:48/.

Protokołowała: Przewodniczył:
/Justyna Sosnowska/ Przewodniczący

Komisji Społeczno-Oświatowej
 Rady Miejskiej w Augustowie

Adam Wysocki

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


